

The Scientific Council of the PTE special distinction Award

The Scientific Council of the PTE granted a special distinction to Professors Ruslan Grinberg and Alexander Rubinstein of the Russian Academy of Sciences for the book entitled "Economic Socio-dynamics".



Professors: Elżbieta Maczyńska, Ruslan Grinberg, Alexander Rubinstein, and Bogusław Fiedor

The award was presented on 28 November 2013, during the 9th Congress of Polish Economists by prof. Bogusław Fiedor, Chairman

of the Council. – This book is an important voice in the contemporary theoretical discourse and in the discourse on the need for changes

within mainstream economics, in connection with the contemporary crisis phenomena – justified Professor Fiedor.

Награды Научного Совета Польского экономического общества

Научный совет Польского экономического общества вручил награды за особые заслуги профессорам Руслану Гринбергу и Александру Рубинштейну из Российской академии наук за книгу «Экономическая социодинамика».

Награды были вручены 28 ноября 2013 года, во время 9-го съезда Польского Экономического общества, профессором Богуславом Фиедором, Председателем Научного совета этого общества.

«Эта книга является важным голосом в современном дискурсе и теоретических дискуссиях о необходимости модернизации теории мейнстрима, вызванной кризисными явлениями», — так обосновал свою позицию профессор Фиедор.

На снимке: президент Польского экономического общества профессор Эльжбета Макчинска, Руслан Гринберг, Александр Рубинштейн и Богуслав Фиедор.